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R- 40/20 Jernbaneforum  Nord – vedtektsendring og valg 
 
(Fra vedtektene) 
Jernbaneforum nord er et politisk samarbeidsorgan som skal fremme modernisering og 
kapasitetsøkning knyttet til jernbanetransport på Nordlandsbanen og Ofotbanen, samt utvikling av 
Nord-Norgebanen. 
 
Forumets faste medlemmer representeres formelt av fylkesråd for transport og infrastruktur, ledere i 
interkommunalt politisk råd i Nordland og ordførere langs jernbanestrekningene i Nordland, eller det 
medlem som disse delegerer myndighet til. Det skal oppnevnes varamedlemmer. 
 
KS, LO og NHO inviteres til møtene som konsultative medlemmer. 
 
Representanter fra Nordlandsbenken i Stortinget, Troms og Finnmark fylkeskommune, Trøndelag 
fylkeskommune, fylkestingets medlemmer i samferdselskomiteen, togoperatører og 
interesseorganisasjoner kan inviteres til møtene.  
 
Jernbanedirektoratet inviteres til alle møtene i forumet. 
Ved behov kan forumet opprette arbeidsgrupper for jernbanefaglige problemstillinger.   
 
 
Jernbaneforum Nord ble opprettet for to perioder siden og har vært videreført med litt 
varierende aktivitetsnivå og møtehyppighet.   
Fylkesrådet ønsker nå å revitalisere utvalget og har invitert til nytt konstituerende møte på 
Teams den 2. desember. 
 
IHR har vært aktiv i utvalget og har møtt med regionrådets leder når det har vært 
hensiktsmessig og for øvrig med Arne Langset (IHR) og Reidar Rysdal (Rana kommune/RU). 
 
Regionrådet bør gi signaler til konkret forslag til nye vedtekter (vedlagt) og samtidig drøfte 
ev. politisk representasjon også fra andre av kommunene.  
 
 
Forslag til vedtak: 
IHR gir følgende tilbakemelding til konstituerende møte den 2. desember: 
- Vi støtter det framlagte forslag til endrede vedtekter 
- IHR vil også i fortsettelsen støtte opp om arbeidet både på politisk og administrativt nivå.   
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